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\>JJ Radni 

Protokół nr XIV /2025 

z XIV Sesji Rady Miasta Żagań w dniu 29 kwietnia 2025 r. 

Obrady rozpoczęto 29 kwietnia 2025 r. o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:51 tego 
samego dnia. 

!.Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta otworzył XIV sesję Rady Miasta Żagań, przywitał wszystkie 
osoby uczestniczące w XIV sesji Rady Miasta, w tym Prezesa Zakładu Komunikacyjnego w 
Żaganiu Marcina Michalskiego, Prezesa Żagańskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego 
Jana Węgrzyna, Prezesa Żagańskich Wodociągów i Kanalizacji Cypriana Maszlonga oraz 
Prezesa Miejskiego Przedsiębiorstwa Oczyszczania i Robót Drogowych Piotra Ankiewicza. 
Następnie poinformował o nagrywaniu sesji oznajmił, udział w sesji jest jednocześnie 
akceptacją publikacji swojego wizerunku oraz przypomniał o przestrzeganiu rozporządzenia o 
ochronie danych osobowych (RODO). 

Po otwarciu nastąpiło sprawdzenie kworum. 

W posiedzeniu wzięło udział 19 radnych 

Obecni: 
1. Krzysztof Blajer 
2. Przemysław Bochenek 
3. Andrzej Chodań 
4. Krzysztof Dulski 
5. Katarzyna Kazarnowicz 
6. Małgorzata Klorek 
7. Adriana Kowal 
8. Sebastian Kulesza 
9. Tomasz Kwarciński 
1 O. Mariusz Linkiewicz 
11. Piotr Łoś 
12. Tomasz Nowak 
13. Krzysztof Omieljańczyk 
14. Krzysztof Sieńko 
15. Tomasz Szewczyk 
16. Krzysztof Świerzko 
17. Piotr Węglik 
18. Jakub Witek 
19. Janus z Żarski 

Nieobecni: 



1. Katarzyna Kara 
2. Marta Nadrzycka-Soczek 

Kworum zostało osiągnięte. 

Po osiągnięciu kworum, Przewodniczący Rady Miasta stwierdził prawomocność obrad oraz 
poinformował, że wszyscy radni zostali prawidłowo zawiadomieni o terminie sesji i otrzymali 
dokumenty, związane z proponowanym porządkiem obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Sieńko poinformował, że Burmistrz Miasta na 
podstawie § 18 ust. 1 i § 46 ust. 2 U chwały nr L VIII/80/2018 Rady Miasta Żaga11 z dnia 19 
października 2018 r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Żagań o statusie miejskim, 
przedłożył wnioski o zmianę porządku obrad Sesji poprzez wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały i dwóch autopoprawek. 
Wprowadzony projekt dotyczył projektu nr 2 uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 
2025 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. 
Przewodniczący Rady Miasta zaproponował, aby projekt uchwały został omówiony i 
głosowany w pkt. 8 ppkt "m". Następnie przeszedł do głosowania wniosku. 

Głosowano w sprawie: 
wniosku o wprowadzenie do porządku obrad projektu nr 2 uchwały zmieniającej uchwałę 
budżetową na 2025 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 
KrzysztofBlajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna 
Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz Kwarciński, 
Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Tomasz Nowak, Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, 
Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Kara, Marta Nadrzycka-Soczek 

Wniosek został przyjęty. 

Pierwsza wprowadzona autopoprawka dotyczyła projektu uchwały w sprawie: zasad Budżetu 
Obywatelskiego Gminy Żagań o statusie miejskim na 2026 rok. 
Przewodniczący Rady zaproponował, aby autopoprawka została omówiona i głosowana w pkt. 
8 ppkt "c". Propozycja została przyjęta. 
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Druga wprowadzona autopoprawka dotyczyła projektu nr 2 uchwały zmieniającej uchwałę 
budżetową na 2025 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. 
Przewodniczący Rady zaproponował, aby autopoprawka została omówiona i głosowana w pkt. 
8 ppkt "m". Propozycja została przyjęta. 

Radny Sebastian Kulesza poprosił o możliwość odczytywania protokołów z posiedzeń 
komisji stałych podczas sesji, ze względu na mieszkańców. 

Przewodniczący Rady powiedział o spotkaniu z przewodniczącymi komisji stałych, na 
którym zostanie omówiona kwestia czytania protokołów z posiedzeń komisji. 
Następnie poinformował o wpłynięciu wniosku radnego Piotra Łosia o wprowadzenie do 
porządku obrad projektu Oświadczenia Rady Miasta Żagań, po czym poprosił radcę prawnego 
Annę Żmudę o zabranie głosu i wypowiedzenie się w kwestii złożonego wniosku pod kątem 
prawnym. 

Radca prawny wyjaśniła, że Rada Miasta nie jest właściwym organem do rozpatrzenia 
skargi na radną, gdyż może ona rozpatrywać wyłącznie skargi na Burmistrza i na kierowników 
jednostek organizacyjnych gminy. Na gruncie administracyjnym nie ma organu właściwego do 
rozpatrzenia tej skargi. Organem jedynym właściwym do rozpatrywania skarg, których 
przedmiotem jest naruszenie dóbr osobistych jest sąd powszechny. Dlatego też jako Rada 
Miasta w ocenie prawnej nie może przyjąć takiego oświadczenia, które zaproponował radny 
Piotr Łoś. 

Radny Piotr Łoś odczytał złożony przez siebie wniosek o zmianę porządku obrad XIV 
sesji Rady Miasta Żagań, poprzez wprowadzenie projektu oświadczenia w sprawie odpowiedzi 
na skargę złożoną przez mieszkańców na radną. Radny podkreślił, że w związku z 
koniecznością zachowania przejrzystości i jawności działania organu samorządu terytorialnego 
oraz właściwego informowania opinii publicznej zasadne jest, aby Rada Miasta zajęła 
stanowisko w powyższej sprawie w formie oświadczenia. Przyjęcie takiego oświadczenia 
podkreśli wagę transparentności i odpowiedzialności jaką radni ponoszą wobec mieszkańców. 
Po omówieniu Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania wniosku radnego Piotra Łosia. 

Głosowano w sprawie: 
Wniosku o wprowadzenie do porządku obrad projektu Oświadczenia Rady Miasta Żagań. 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imie1me: 
ZA (3) 
Sebastian Kulesza, Piotr Łoś, Tomasz Nowak 
PRZECIW ( 11) 
Krzysztof Blajer, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kazarnowicz, Adriana 
Kowal, Tomasz Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, Krzysztof Omieljańczyk, Tomasz 
Szewczyk, Jakub Witek, Janusz Żarski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Przemysław Bochenek, Małgorzata Klorek, Krzysztof Sieńko, Krzysztof Świerzko, Piotr 
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Węglik 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Kara, Marta Nadrzycka-Soczek 

Wniosek radnego Piotra Łosia został odrzucony. 
Porządek obrad został zmieniony i przyjęty 

3. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Miasta Żagań z dnia 25.03.2025 r. oraz protokołu 
z XIII sesji nadzwyczajnej Rady Miasta Żagań z dnia 08.04.2025 r. 
Przewodniczący Rady poinformował o umieszczeniu protokołów na eSesji oraz BIP. 
Brak uwag. 
Protokoły zostały przyjęte. 
Załącznik do protokołu nr 3 

4. Sprawozdania z działalności między sesjami Komisji Stałych Rady Miasta Żagań. 
Przewodniczący Rady poinformował o umieszczeniu protokołów z posiedzeń komisji stałych 
na stronie eSesji i BIP. 
Brak uwag. 
Sprawozdania zostały przyjęte. 

5. Informacja na temat działalności i stanu ekonomicznego spółek: 
Przewodniczący Rady Miasta Żagal'1 poinformował o umieszczeniu na stronie eSesji informacji 
na temat działalności i stanu ekonomicznego spółek: Miejskiego Zakładu Komunikacyjnego w 
Żaganiu, Żagańskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego, Żagańskich Wodociągów i 
Kanalizacji oraz Miejskiego Przedsiębiorstwa Oczyszczania i Robót Drogowych w Żaganiu. 

Radny Piotr Łoś zapytał o kondycję finansową Miejskiego Zakładu Komunikacyjnego w 
Żaganiu. 
Burmistrz Miasta wyjaśnił, że wyniki spółki są skorelowane ze związkiem międzygminnym, 
który powstał i obsługuje MZK. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Żagań o działalnościach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym. 
Brak uwag. 
Informacja została przyjęta. 
Załącznik do protokołu nr 6 

7. Informacja Burmistrza Miasta Żagań z działalności między sesjami Rady Miasta 
Żagań. 

Radny Piotr Łoś poprosił o wcześniejsze przekazywanie sprawozdania Burmistrza. 
Następnie zapytał o spotkanie z Dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich (budowa ścieżki 
rowerowej), w jakim okresie powstanie inwestycja związana z budową ścieżki, kiedy się 
rozpoczme. 
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Radny Sebastian Kulesza zapytał, w którym dniu Burmistrz wziął udział w 
Międzynarodowych Targach Turystycznych we Wrocławiu. W kwestii rozstrzygnięcia 
przetargu na modernizację Orlika przy PSP m 2 w Żaganiu. Czy przetarg został rozstrzygnięty 
oraz kiedy będzie można składać wnioski o wykup mieszkania. 

Radny Tomasz Nowak zapytał o spotkanie z wykonawcami inwestycji, które trwają w 
Żaganiu, o inwestycje finansowane z Polskiego Ładu - ul. Kazimierza Wielkiego, ul. Chopina 
i Ratusz. Czy wszystko idzie zgodnie z planem. Odnośnie umowy na remont basenu, zapytał 
kto poniesienie konsekwencje, gdyż od lutego nikt nie zabezpiecza terenu, który nadal niszczeje 
i jest okradany przez szabrowników. Kiedy zacznie się właściwy remont basenu. 
Burmistrz Miasta powiedział, że na wszystkie pytania odpowie na piśmie. 

Po omówieniu powyższego punktu Przewodniczący Rady ogłosił 15 minutową przerwę. 

8. Uchwały. 

a) zmieniająca uchwalę budżetową na 2025 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. 
Z powodu braku pytań Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
zmieniającej uchwałę budżetową na 2025 rok Gminy Żagaf1 o statusie miejskim. 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna 
Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz Kwarciński, 
Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Tomasz Nowak, Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, 
Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Kara, Marta N adrzycka-Soczek 

Uchwała została przyjęta. 

b) zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Żagań o statusie miejskim na 
lata 2025 - 2038. 
Z powodu braku pytań Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania. 

Glosowano w sprawie: 
zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Żagaó o statusie miejskim na lata 2025 
-2038. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imie1me: 
ZA (19) 
KrzysztofBlajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna 
Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz Kwarciński, 
Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Tomasz Nowak, Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, 
Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Kara, Marta Nadrzycka-Soczek 

U chwała została przyjęta. 

c) w sprawie: zasad Budżetu Obywatelskiego Gminy Żagań o statusie miejskim na 2026 
rok. 

Skarbnik Miasta wyjaśniła zmiany wprowadzone w § 1 ust. 9 pkt 6 oraz omówiła 
autopoprawki. Zmiany w autopoprawce polegały na dodaniu w §2 i §4 ustępów, w celu 
zapewnienia równości w zgłaszaniu propozycji projektów do BO przez mieszkańców oraz 
zapewnienia równości i bezpośredniości głosowania nad zadaniami, które zostaną wpisane na 
listę do głosowania i które będą mogły zostać zrealizowane, po spełnieniu warunków 
postawionych zadaniom do Budżetu Obywatelskiego. 

Radna Małgorzata Klorek zaznaczyła, że dla osób starszych powinno być głosowanie 
także papierowe, a nie tylko elektroniczne. 

Radny Sebastian Kulesza zaproponował zmianę terminu głosowania oraz terminu 
ogłoszenia wyników głosowania. 
Po ustaleniu zmian Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania wniosku zgłoszonego przez 
radnego Sebastiana Kuleszę. 

1) wniosek radnego Sebastiana Kuleszy - zmiana terminu głosowania Budżetu Obywatelskiego 
i terminu ogłoszenia wyników głosowania: Głosowanie od 21 sierpnia do 8 września 2025 r. 
Ogłoszenie wyników głosowania 24 października 2025 r. 

Glosowano w sprawie: 
wniosku radnego Sebastiana Kuleszy - zmiana terminu głosowania BO. Głosowanie od 21 
sierpnia do 8 września 2025 r. Ogłoszenie wyników 24 października 2025 r. 

Wyniki glosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna 
Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz Kwarciński, 
Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Tomasz Nowak, Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, 

6 



Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Kara, Marta N adrzycka-Soczek 

wniosek radnego Sebastiana Kuleszy został przyjęty. 

Przewodniczący Rady przedstawił zmiany w projekcie uchwały, które nastąpiły w wyniku 
przyjęcia zmian zaproponowanych przez radnego Sebastiana Kuleszy. Następnie przeszedł do 
głosowania autopoprawek. 

2) autopoprawki 
Głosowano w sprawie: 
autopoprawki. 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imie1me: 
ZA (18) 
Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna Kazarnowicz, 
Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz Kwarciński, Mariusz 
Linkiewicz, Tomasz Nowak, Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, 
Krzysztof Świerzko, Piotr Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski, Krzysztof Blajer 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Łoś 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Kara, Marta Nadrzycka-Soczek 
Radny Krzysztof Blajer głos oddał ustnie. 

Autopoprawki zostały przyjęte. 

3) uchwała 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie: zasad Budżetu Obywatelskiego Gminy Żagań o statusie miejskim na 2026 rok 
wraz z autopoprawkami. 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imie1me: 
ZA (18) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna 
Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz Kwarciński, 
Mariusz Linkiewicz, Tomasz Nowak, Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz 
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Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Łoś 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Kara, Marta N adrzycka-Soczek 

Uchwała została przyjęta wraz z autopoprawkami. 

d) w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2025 roku. 
Z powodu braku pytań Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania. 

Glosowano w sprawie: 
ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2025 roku. 

Wyniki glosowania 
ZA: 18, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imie1me: 
ZA (18) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna 
Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Tomasz Kwarciński, Mariusz Linkiewicz, 
Piotr Łoś, Tomasz Nowak, Krzysztof Ornieljańczyk, Krzysztof Sieńko, Tomasz Szewczyk, 
Krzysztof Świerzko, Piotr Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Sebastian Kulesza 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Kara, Marta Nadrzycka-Soczek 

Uchwała została przyjęta. 

e) w sprawie określenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych szkól i 
niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy Żagań o statusie miejskim 
oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

Radny Sebastian Kulesza zapytał skąd opóźnienie w przyjęciu powyższej uchwały, 
gdyż miała zostać przegłosowana do końca marca br., czy będzie miała jakieś konsekwencje. 

Wyjaśniono, że zmiana uchwały podyktowana jest zmianą zapisów ustawy o 
finansowaniu zadań oświatowych, która narzuca ustalanie wysokości dotacji dla dzieci z 
orzeczeniem o potrzebie kształcenia specjalnego ze względu na autyzm, ze względu na ilość 
godzin realizowanych z tym dzieckiem w tygodniu. Dotacja, która została wypłacona do końca 
kwietnia, została wypłacona z wyrównaniem za okres styczeń, marzec. Żadnych konsekwencji 
to za sobą nie pociągnie. 

Glosowano w sprawie: 
określenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół i niepublicznych 
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przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy Żagań o statusie miejskim oraz trybu 
przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

Wyniki glosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna 
Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz Kwarciński, 
Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Tomasz Nowak, Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, 
Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Kara, Marta Nadrzycka-Soczek 

Uchwała została przyjęta. 

f) w sprawie określenia wysokości opiat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 
uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku 
kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w publicznych przedszkolach i oddziałach 
przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych, dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Żagań o statusie miejskim. 
Z powodu braku pytań Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania. 

Glosowano w sprawie: 
określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych 
wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym 
kończą 6 lat w publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach 
podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Żagań o statusie miejskim. 

Wyniki glosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna 
Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz Kwarciński, 
Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Tomasz Nowak, Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, 
Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Kara, Marta Nadrzycka-Soczek 

Uchwała została przyjęta. 
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g) w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Żłobku Miejskim w Żaganiu i 
maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie. 
Z powodu braku pytań Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania. 

Glosowano w sprawie: 
ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Żłobku Miejskim w Żaganiu i maksymalnej 
wysokości opłaty za wyżywienie. 

Wyniki glosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imie1me: 
ZA (19) 
KrzysztofBlajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna 
Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz Kwarciński, 
Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Tomasz Nowak, Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, 
Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Kara, Marta Nadrzycka-Soczek 

Uchwała została przyjęta. 

h) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy gruntu. 
Z powodu braku pytań Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy gruntu. 

Wyniki glosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna 
Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz Kwarciński, 
Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Tomasz Nowak, Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, 
Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Kara, Marta Nadrzycka-Soczek 

Uchwała została przyjęta. 

i) w sprawie: ustalenia stawek dotacji przedmiotowych udzielanych z budżetu miasta dla 
Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Żaganiu na rok 2025. 
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Z powodu braku pytań Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
ustalenia stawek dotacji przedmiotowych udzielanych z budżetu miasta dla Zakładu 
Gospodarki Mieszkaniowej w Żaganiu na rok 2025. 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 
KrzysztofBlajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna 
Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz Kwarciński, 
Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Tomasz Nowak, Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, 
Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Kara, Marta Nadrzycka-Soczek 

Uchwała została przyjęta. 

j) zmieniająca uchwalę w sprawie powołania Stałych Komisji Rady Miasta Żagań. 
Z powodu braku pytań Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania. 

Glosowano w sprawie: 
zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Stałych Komisji Rady Miasta Żagań. 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna 
Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz Kwarciński, 
Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Tomasz Nowak, Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, 
Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Kara, Marta N adrzycka-Soczek 

Uchwała została przyjęta. 

k) zmieniająca uchwalę w sprawie powołania Stałych Komisji Rady Miasta Żagań. 
Z powodu braku pytań Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania. 

Glosowano w sprawie: 
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zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Stałych Komisji Rady Miasta Żagań. 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna 
Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz Kwarciński, 
Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Tomasz Nowak, Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, 
Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Kara, Marta N adrzycka-Soczek 

Uchwała została przyjęta. 

I) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Żagań. 
Z powodu braku pytań Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania. 

Glosowano w sprawie: 
zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Żagań. 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imie1me: 
ZA (9) 
Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian 
Kulesza, Piotr Łoś, Tomasz Nowak, Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko 
PRZECIW (6) 
Krzysztof Blajer, Krzysztof Dulski, Tomasz Kwarciński, Piotr Węglik, Jakub Witek, Janusz 
Żarski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Katarzyna Kazarnowicz, Mariusz Linkiewicz, Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko 

Radny Janusz Żarski głos oddał ustnie 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Kara, Marta Nadrzycka-Soczek 

Uchwała została przyjęta. 

m) zmieniająca uchwałę budżetową na 2025 rok Gminy Żagań o statusie miejskim. (2) 
Skarbnik Miasta omówiła projekt nr 2 uchwały oraz autopoprawki. 
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Zmiany w projekcie uchwały dotyczyły środków na utwardzenie terenu przy ul. Wałowej, który 
będzie wykorzystany jako plac postojowy dla autokarów,jak również na wykonanie ekspertyzy 
muru oporowego wraz z groblą położonego wzdłuż lewego brzegu rzeki Bóbr. Autopoprawki 
związane są m. in. z pierwszą transzą środków od Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Zielonej Górze na prowadzenie punktu konsultacyjno 
informacyjnego w ramach programu Czyste Powietrze. 

Radny Sebastian Kulesza odnosząc się do programu Czyste Powietrze, zapytał czy 
punkt konsultacyjno-informacyjny będzie finansowany przez miasto, gdzie zostanie 
umieszczony i kto będzie finansował zatrudnienie osoby, która będzie konsultantem w tym 
punkcie. Odnosząc się do projektu uchwały zapytał, czy kwota przeznaczona na utwardzenie 
terenu przy ul. Wałowej będzie wystarczająca. 

W sprawie punktu konsultacyjno-informacyjnego Sekretarz Miasta wyjaśnił, że punkt 
będzie uruchomiony w Urzędzie Miasta Żaga11, w Wydziale Ochrony Środowiska i będzie się 
tym zajmował jeden z pracowników merytorycznych. 

Odnośnie pytania na temat kosztów utwardzenia terenu przy ul. Wałowej wyjaśnień 
udzieliła Skarbnik Miasta oraz Burmistrz Miasta. Kwota została wyszacowana przez wydział 
merytoryczny. Nie będzie to budowa stałej nawierzchni, będzie to utwardzenie placu. W 
przypadku punktu Burmistrz Miasta poinformował, że 23 maja br. odbędzie się spotkanie, 
konferencja ze szkoleniem, z punktem informacyjnym w Żagańskim Pałacu Kultury. 
Po wyczerpaniu punktu Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania. 

1) Autopoprawki 
Głosowano w sprawie: 
Autopoprawki. 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna 
Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz Kwarciński, 
Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Tomasz Nowak, Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, 
Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Kara, Marta N adrzycka-Soczek 
Autopoprawki zostały przyjęte. 

Głosowano w sprawie: 
zmieniającej uchwałę budżetową na 2025 rok Gminy Żagań o statusie miejskim wraz z 
autopoprawkami. (2). 

Wyniki głosowania 
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ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Krzysztof Blajer, Przemysław Bochenek, Andrzej Chodań, Krzysztof Dulski, Katarzyna 
Kazarnowicz, Małgorzata Klorek, Adriana Kowal, Sebastian Kulesza, Tomasz Kwarciński, 
Mariusz Linkiewicz, Piotr Łoś, Tomasz Nowak, Krzysztof Omieljańczyk, Krzysztof Sieńko, 
Tomasz Szewczyk, Krzysztof Świerzko, Piotr Węglik, Jakub Witek, Janusz Żarski 
NIEOBECNI (2) 
Katarzyna Kara, Marta Nadrzycka-Soczek 

Uchwała została przyjęta wraz z autopoprawkami. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

Radny Krzysztof Dulski poruszył temat przedszkola nr 6 informując, że pracownicy 
skarżą się na brak dostawania premii od dłuższego czasu. Dlatego też wnioskuje o sprawdzenie 
tej sprawy, czy w innych przedszkolach jest podobna sytuacja. Następnie skierował zapytanie 
do radnego Piotra Łosia, w sprawie zamieszczenia na w mediach społecznościowych wpisu 
sugerującego, że rola społecznego opiekuna zabytków oraz jego status formalny budzi 
wątpliwości. Zapytał na jakiej podstawie prawnej zakwestionował społecznego opiekuna 
zabytków. Radny Piotr Łoś ze względu, że nie jest to tematem obrad Rady Miasta, nie udzielił 
odpowiedzi. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Sieńko zwrócił uwagę, że radni są osobami 
publicznymi, dlatego należy uważać, co zostaje zamieszczane na swoich portalach. 

Radny Sebastian Kulesza zapytał kiedy mieszkańcy będą mogli składać wnioski w 
Urzędzie Miasta o wykup mieszkania. 

Burmistrz Miasta wyjaśnił, że zainteresowani mieszkańcy przychodzą do urzędu i znają 
te daty. Nastąpi to 14 dni od podjęcia przez radnych uchwały w tej sprawie. 

Radna Adriana Kowal zgłosiła interpelacje: w sprawie modernizacji infrastruktury w 
Szkole Podstawowej nr 7 w Żaganiu, w sprawie miejsca spotkań dla młodzieży nad Bobrem 
oraz w sprawie wprowadzenia kwartalnej zbiórki tekstyliów poprzez worki dla mieszkańców. 

Radny Tomasz Nowak w imieniu społeczności Publicznej Szkoły Podstawowej nr 2 w 
Żaganiu, która bierze udział w projekcie „Przerwij krąg przemocy w swojej szkole", zwrócił 
się z prośbą o głosy mieszkańców i radnych, które dadzą szansę na wdrożenie takiego systemu 
przeciwdziałania przemocy rówieśniczej w swojej szkole. Głosy można oddać przez stronę 
szkoły lub facebooka do 9 maja 2025 r. 

Radny Piotr Łoś zapytał o artykuł na temat wjazdu na teren pałacu, a dokładnie jego 
zamknięcia dla pojazdów samochodowych. Czy Ogrodnik Miejska wyraziła zgodę na wjazd 
sprzętu ciężkiego na teren pałacu. Następnie zapytał o komisję statutową. 

Sekretarz Miasta wyjaśnił, że komisja na poprzednim posiedzeniu wybrała prezydium 
komisji i pierwsze posiedzenie odbędzie się 8 maja br., o godzinie 16:00 w Urzędzie Miasta. 

Przed zamknięciem posiedzenia Przewodniczący Rady Miasta zaprosił na obchody 
Dnia Flagi pod Urzędem Miasta, jak również przypomniał o złożeniu do końca kwietnia br. 
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oświadczeń majątkowych oraz poinformował o kolejnym posiedzeniu, które planowane jest 27 
maja 2025 r., w Żagańskim Pałacu Kultury. 

10. Zamknięcie sesji. 
Przewodniczący Rady Miasta Żagań zamknął XIV sesję Rady Miasta Żagań. 

Przewodniczący 
Rady Miasta Żagań 

PRZEWoo~•ctACY R11. ,M_Gi1~ag1f ń 
Krzyszto•s· , 

:.1 1enko 

Beata Dumin 

https://zagan.esesja.pl/transmisja/67776/xivasesjaaradyamiastaa%C5%BCaga%C5%84azadniaa29042025.htm 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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